
PROTOKOLL vid sammanträde 
i Djurgårdens IF:s 
Överstyrelse den 14 
febr. 1955 Stadion 

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Rinman, Norén, Ecker
brant, Karlsson, Liliequist (§§ 1-10).

§ 1.
Ordföranden förklarade sammanträdet öppnat.

§ 2.
Protokoll för den 7/2/55 föredrogs och godkändes i befint

ligt skick.
§ 3.

Konfirmerades ett ef er smtr. den 7:e (se § 3) gjort beslut 
att bevilja skidsektionen ett anslag på kr. 2.300:- för SM-representa
tion.

§ 4.
Föredrogs protokollet från sammanträdet den 7/2/55 mellan 

ÖS och sektionsrepresentanterna. Protokollet godkändes. Beslöts till
ställa sektionsstyrelserna kopior av detsamma för deras studium,

§ 5.
Ur ett från bordtennisstyrelsen insänt protokoll hämtades 

uppgift om olika anslagsäskanden, som avsågs att föreläggas över
styrelsen. I väntan att så ske skulle lades protokollet till handlingar

§ 6.
För en äntlig lösning av föreningens prismonterfråga upp

drogs åt lokalföreståndaren m.m. Norén att hos Leveau & Lundqvist 
Snickeri, Kungsgat. Stockholm infordra kostnadsförslag.

§ 7.
Brottningssektionen begär för rörelsens drivande 1/1 - 1/7 

anslag med kr. 5.690 avseende: hyra 600, telefon 190, städning 200, 
tränare 700, gas 1.000, el och vatten 750, sammanlagt 3.440 och för 
rest på mattan 2.250.

I anslutning härtill meddelade Evert Karlsson sig förhindrad 
närvara vid sektionens årsmöte den 19/2, varför han rekommenderade ut
seende av annan ÖS-ledamot att bevista mötet. Då förhinder förelåg 
även för Övriga i styrelsen, beslöts att senare ta kontakt med den ny
valda sektionsstyrelsen för att då, sedan skattmästare Rinman gjort 
utredning av anslagsbehovet, besluta om i vad mån den begärda kassa
förstärkningen kunde åstadkommas.

§ 8.
Rapporterade Evert Karlsson att det i protokoll från 7/2/55 

omnämnda lånet för brottningssektionen i samband med en lägenhets- 
överlåtelse ej längre var aktuellt, varför ärendet avskrevs,

§ 9.
Rapporterade sekreteraren att materialförvaltaren Lindell 

anmält önskemål om nya lås i alla dörrar till klubblokalen, eftersom 
under årens lopp så många nycklar kommit i omlopp att det inte längre 
fanns garanti för att nycklarna handhades av därtill berättigade per
soner. Beslöts att sådant utbyte av låsen skulle ske genom Nore'ns 
försorg och sedan denne hos de sektioner, som "brukar” lokalen, er
hållit uppgift på antal och vilka personer, som skola vara berättigade 
till nycklar.

§ 10.
På framställning av Eckerbrant om utrymme i skåp eller i 

andra lokaliteter för medlemsregistret beslöts att skattmästaren 
och sekreteraren i samråd med Eckerbrant skulle gå igenom de möjlig
heter, som föreligga med nuvarande kansliutrustning, att tillgodose 
Eckerbrants önskemal.



forts. prot. 14/2/55.

§ 11.
Sedan protokollet här övertagits av Norén, rapporterade 

ordföranden om med Hubert Pettersson i Nässjö IF havd kontakt be
träffade längdtävlingarna i Svenska Skidspelen. Som ett beklämmande 
faktum hade HP konstaterat, att nettot tenderade att snarare Under- 
än överstiga kr. 3.000:-, vilket skulle betyda förlust på hela täv
lingsarrangemanget för Djurgårdens del. HP hade lovat insända samt
liga verikfiaktioner samt att personligen kontakta DIF vid sin vis
telse i Stockholm 18-20 febr. På ordförandens förslag beslöts att 
till HP vid detta tillfälle Överlämna den honom tillerkända skid
spelsplaketten.

§ 12.
Diskuterades DIF:s årsmöte, som beslöts äga rum 11/3/55 

kl. 19.00 på Gillet. Efter mötet skulle ordnas en enkel supé med 
dans. Uppdrogs åt klubbmästaren att till nästa sammanträde inkomma 
med förslag till supé och dess pris. Vice ordföranden åtog sig kon
takta vissa personer att svara för en lättare underhållning.

Uppdrogs åt klubbmästaren att tinga Gillet för årsmöte 
och jubileumsfest lörd. 10/3/56. Ev. skulle årsmötet hållas separat den 12/3/55.

§ 13.
Till att leda årsmötesförhandlingarna den 11/3/55 skulle 

anmodan ske hos Hans Garpe med Birger Sandberg som alternativ. Ord
föranden svarar för kontakten med Garpe.

§ 14.
Fastställdes nästa sammanträde till tisd. 22/2. då sek

tionernas till dess infordrade förslag till förtjänsttecken m.m. 
behandlas. Samtidigt utses en medaljkommitté.

§ 15.
Då damsektionens ordförande hade vissa anmärkningar mot 

handbollssektionen och dess skötsel, beslöts att kalla de bägge 
sektionerna till sammanträdet den 22/2 kl. 19.30.

§ 16.
Ordföranden förklarade sammanträdet avslutat.



DJURGÅRDENS IDROTTSFÖRENING
STIFTAD DEN 12 MARS 1891

Sektioner för: 
BANDY 
BORDTENNIS 
BOWLING 
BOXNING 
BROTTNING 
CURLING 
DAMI DROTT 
FOTBOLL 
FRI IDROTT 
HANDBOLL 
ISHOCKEY 
ORIENTERING 
SKIDLÖPNING

Stockholm den

TELEGRAMADRESS:
DJURGÅRDARNA

POSTADRESS:
KLOCKTORNET 

STADION 
STOCKHOLM

TELEFONER:
21 15 83, 20 25 77

POSTGIRO : 
5 6 9 1 6

Detta brev tillställes samtliga 
sektioners ordförande och sek
reterare och därjämte till för
eningens hedersordförande och 
revisorer.

Tiden för föreningens årsmöte, i år 
den 11 mars, närmar sig. Inför denna händelse finns det som 
vanligt ett och annat att dryfta mellan överstyrelsen och 
sektionernas förtroendemän. För detta dryftande kallas här
med sektionernas ordförande - eller vid förfall för denne 
annan representant för styrelsen - till möte med ÖS 

måndagen den 7 febr. 1955 kl. 19.30 
på Stadion

Det är tillåtet, ja rentav även önsk
värt att hrr revisorer + Nocke är närvarande vid mötet.

Viss form av traktering utlovas.

ÖS-hälsning

Kalle Liliequist 
sekr.


